
Dagsorden bestyrelsesmøde 7/6 2023 Kl. 19 

 

(varighed 2 timer) 

 

1. Tilstede ved dagens møde 

Jette, Michael, Marcus, Bjarne, Jørgen, Rasmus, Christina, Maria 

2. Referent, Maria 

3. Ordstyrer, Jette/Christina 

4. Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt 

Til Orientering: 

Dobbelttank ved fælles toiletter er fyldt – tømning er bestilt 

Stort set alle havelejer er blevet betalt. Jørgen fortsætter med at skrive direkte til de medlemmer som 

mangler betaling. 

Plan for arbejdsdage er blevet opdateret og er hængt op ude på info tavle 

Hjemmeside: Feedback fra bestyrelse er blevet rettet. Bestyrelsesmedlemmer giver input til bestyrelseside 

på hjemmesiden, hvorefter den nye hjemmeside offentliggøres.  

Markus fra have 143 træder ud af bestyrelse af private årsager. Suppleant Maria have 72 indtræder som 

alm. bestyrelsesmedlem.   

Til behandling: 

1. GDPR 

Der oprettes et sektion om GDPR på hjemmesiden hvor foreningens persondata politik synliggøres. Michael 

står for dette. 

2. Indhentning af tilbud på Gartneropgaver og Rengøring.  

Det besluttes af beholde nuværende gartnere.  

3. Vejbredde – Der er problemer med Slamson. Skal vi plante hæk 1⁄2 m. ind, den side hvor der ikke er 

El-skab? 

Havelejere tilskyndes at klippe deres hæk ud mod vejen, for at tilsikre at Slamson kan komme forbi.   

Evt markeringer af el-skabe vil blive gjort ved næstkommende arbejdsdag 

4. Hækplantning har større chance for at overleve, når det plantes i efteråret. Dispensation/ 

Udsættelse: 

Der gives dispensation til plantning af ny hæk til efteråret 



5. Sct. Hans – Står festudvalget for det hele: Brandsikring, opstilling af bål, grill osv.? (pindsvin og rent 

træ) 

Skt Hans fest afholdes som indtil videre som planlagt. Festudvalg er dog obs på evt forbud vedr. bål 

optænding grundet tørke.  

Grill vil blive tændt kl. 17.30  hvorefter medbragt mad kan tilberedes.  

Der vil være én gratis øl til skt hans udstedt af Albani da de snart udløber. 

Hvis havelejere ønsker at bidrage med rent brænde til bål kan dette lægges ved foreningens bålplads.  

Festudvalget laver et opslag på facebook med yderligere detaljer for dagens program.  

6. Næste arbejdsdag: 

a. Affalds containere: Fliser? 

Tømningskalender er hængt op i infotavle. Der arbejdes fortsat på den mest hensigtsmæssige måde at 

placere affaldscontainere. Skiltning vedr. placering af små containere ved tages ved arbejdsdag 

b. Dræn – Vi har pligt til at spule, men ikke et udvalg – Hvem melder sig? 

Spuling af dræn vil gøres på en af de sidste arbejdsdage 17. september. Medlem der ved noget om dette 

skal sættes på denne arbejdsdag – det vil Christina og Jette sørge for.   

c. Idéer til arbejdssøndag d. 18/6 – prioritering af opgaver til næste gang. 

Jette og Markus er ansvarlige for næste arbejdsdag 18. juni og indsamler opgaver til dette.  

7. Forslag til hvordan vi kan håndtere indsigelser herunder vedr. Skidtbreve på en god og konstruktiv 

måde fremadrettet.  

Jette og Christina går en runde til de havelejere med udestående skridtbreve og er åben for dialog og 

konstruktiv feedback. Feedback vil blive evalueret til næstkommende bestyrelsesmøde.    

Bestyrelsen udarbejder en procedure for indsigelser vedr. skidtbreve. Denne vil deles med foreningen når 

denne er på plads.        

For at tilsikre flere øjne ved ordensrunder vil ordensudvalg blive støttet op af bestyrelsesmedlemmer så der 

altid er flere personer på ordensrunder.  

Christina og Maria går sammen med ordensudvalg næste ordensrunde 25. juni 

Næste bestyrelsesmøde er 6. juli 

 


